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PROTOKÓŁ 

obrad XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 29 maja 2025 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000    

Zakończenie obrad o godz. 1115 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Załącznik Nr 1 do protokołu) 

Radni obecni - 14 

Radni nieobecni  - 0 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Nagraba otworzył obrady XVI sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji 

(uchwał). Powitał wszystkich uczestników.  

(Na Salę Narad przybyła radna Elżbieta Borkowska.) 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji zwyczajnej. 

4. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

5. Pytania do informacji Burmistrza z prac między sesjami oraz wolne 

wnioski. 

6. Rozpatrzenie wniosku radnych Gminy Miłakowo o odwołanie 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Miłakowie – podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaży nieruchomości o numerach działek 326/2 i 327/4, 

położonych przy ul. o. Władysława Włodyki w Miłakowie; 

b) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 347/12, położonej przy ul. 

o. Władysława Włodyki w Miłakowie; 

c) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 24/1, położonej przy ul. 
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Mazowieckiej w Miłakowie; 

d) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 208/4, położonej przy ul. 

Przemysłowej w Miłakowie; 

e) przyznania dzierżawcy pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości; 

f)  zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2025-2037; 

g)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2025 r. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad. 

Radny Arkadiusz Wróbel złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku 

obrad punkty 6 dot. rozpatrzenia wniosku radnych Gminy Miłakowo o 

odwołanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Miłakowie – podjęcie uchwały. 

Radny Józef Pełka zwrócił się do mecenasa z zapytaniem, czy w powyższej 

sprawie może odbyć się głosowanie.  

Mecenas poinformował, że w sprawie odwołania ustawa przewiduje 

głosowanie tajne bezwzględną większością głosów i taką samą większość 

wymaga dla przeprowadzenia głosowania w sprawie zmiany porządku obrad. 

Wniosek formalny jest rozpatrywany w pierwszej kolejności, zachodzi 

możliwość procedowania nad nim, jakkolwiek może to stanowić wyraz i dowód 

na to jaki będzie sposób głosowania w głosowaniu tajnym. Nie musi 

koniecznie się to pokrywać, ale może. Zwrócił się z prośbą o 5 min. przerwę w 

celu zweryfikowania przepisów prawnych w tej materii.  

Ogłoszono 5 min. przerwy o godz. 10:05. 

Wznowiono obrady. 

Przewodniczący Rady po przerwie poddał pod głosowanie wniosek formalny 

radnego Arkadiusza Wróbla. 

W wyniku głosowania radni stosunkiem głosów 8-za, 7-przeciw poparli 

wniosek radnego Arkadiusza Wróbla.  

Mecenas w celu uzupełnienia dodał, że został złożony wniosek przez część 

radnych, który powinien zostać rozpatrzony. Ustawa nie przewiduje terminu 

jego rozpatrzenia, ale rada gminy powinna dać możliwość na jego 

rozpatrzenie. 
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Przewodniczący Rady – wniosek może zostać rozpatrzony na najbliższej 

sesji, bądź na sesji nadzwyczajnej. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

W wyniku głosowania radni stosunkiem głosów 8-za, 5-przeciw 2-

wstrzymujące przyjęli zmieniony porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji zwyczajnej. 

4. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

5. Pytania do informacji Burmistrza z prac między sesjami oraz wolne wnioski. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaży nieruchomości o numerach działek 326/2 i 327/4, 

położonych przy ul. o. Władysława Włodyki w Miłakowie; 

b) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 347/12, położonej przy ul. 

o. Władysława Włodyki w Miłakowie; 

c) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 24/1, położonej przy ul. 

Mazowieckiej w Miłakowie; 

d) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 208/4, położonej przy ul. 

Przemysłowej w Miłakowie; 

e) przyznania dzierżawcy pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości; 

f) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2025-2037; 

g) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2025 r. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XIV sesji zwyczajnej. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu z XIV sesji zwyczajnej 

Rady Miejskiej w Miłakowie.  

Ze względu na brak pytań poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 15 – za, 0 – przeciw, 0 - 
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wstrzymujących protokół z XIV sesji zwyczajnej został przyjęty. 

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 29.04.2025 – 

29.05.2025. 

Burmistrz Miłakowa – przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Ad. 5 Pytania do informacji Burmistrza z prac między sesjami oraz 

wolne wnioski. 

Radny Zbigniew Atrachimowicz zapytał w sprawie szkoleń Pana Burmistrza o  

obronności, a mianowicie czy są jakieś odgórne wytyczne dla samorządów.  

Burmistrz Miłakowa odpowiedział, że jest planowany cykl szkoleń dla sołtysów.  

Radna Aneta Machnyk zapytała w sprawie spotkania Burmistrza z Ochotniczą 

Strażą Pożarną w Boguchwałach, a mianowicie jaki charakter miało to spotkanie. 

Burmistrz Miłakowa - na spotkaniu zapadła decyzja, że projekt który został 

wykonany ze środków z funduszu sołeckiego nie będzie realizowany. Zostanie on 

zmieniony, czyli obecny budynek OSP zostanie powiększony o 40m2 i zrezygnują 

z poddasza użytkowego. Na spotkaniu padła też propozycja, aby w 

przyszłorocznym budżecie zabezpieczyć środki na tą inwestycję, ale Gmina 

będzie starała się pozyskać środki z zewnątrz. 

Radna Aneta Machnyk uważa, że projekt był nieprzemyślany. 

Burmistrz Miłakowa uzupełnił swoją wypowiedź. 

Przewodniczący Rady odniósł się do słów Burmistrza Miłakowa. 

Radny Arkadiusz Wróbel dodał, że projekt zostanie w całości wykorzystany. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaży nieruchomości o numerach działek 326/2 i 327/4, 

położonych przy ul. o. Władysława Włodyki w Miłakowie; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu. 

 Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  
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Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 3 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży 

nieruchomości o numerach działek 326/2 i 327/4, położonych przy ul. o. 

Władysława Włodyki w Miłakowie została przyjęta. 

Uchwała Nr XVI/104/2025 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

b) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 347/12, położonej 

przy ul. o. Władysława Włodyki w Miłakowie; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu. 

 Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży 

nieruchomości o numerze działki 347/12, położonej przy ul. o. Władysława 

Włodyki w Miłakowie została przyjęta. 

Uchwała Nr XVI/105/2025 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

c) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 24/1, położonej 

przy ul. Mazowieckiej w Miłakowie; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 



6 

dołączonym do projektu. 

 Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży 

nieruchomości o numerze działki 24/1, położonej przy ul. Mazowieckiej w 

Miłakowie została przyjęta. 

Uchwała Nr XVI/106/2025 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

d) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 208/4, położonej 

przy ul. Przemysłowej w Miłakowie; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu. 

 Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży 

nieruchomości o numerze działki 208/4, położonej przy ul. Przemysłowej w 

Miłakowie została przyjęta. 

Uchwała Nr XVI/107/2025 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 
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e) przyznania dzierżawcy pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości 

oraz wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu. 

 Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyznania dzierżawcy 

pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości została przyjęta. 

Uchwała Nr XVI/108/2025 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

 f) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na 

lata 2025-2037; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z załącznikiem Nr 3 dołączonym do 

projektu. 

Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2025-2037 została przyjęta. 
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Uchwała Nr XVI/109/2025 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

 g) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2025 r. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

Przeprowadził reasumpcję głosowania nad powyższą uchwałą, ponieważ 9 

radnych nie oddało głosu w wyznaczonym czasie.   

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie 

gminy Miłakowo na 2025 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr XVI/110/2025 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

Ad. 7 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Józef Pełka złożył interpelacje odnośnie opuszczonych nieruchomości na 

terenie Gminy Miłakowo, które nie posiadają właścicieli, bądź spadkobiercy nie są 

nimi zainteresowani. Zapytał czy Gmina Miłakowo posiada narzędzia prawne, aby 

w takich sprawach interweniować. 

Radna Elżbieta Borkowska złożyła rezygnację z członkostwa z komisjach 

stałych Rady Miejskiej w Miłakowie.  

Przewodniczący Rady odczytał odpowiedź na interpelacje złożoną w dniu 29 

kwietnia br. 

Ad. 8 Sprawy różne. 

Radny Zbigniew Atrachimowicz zapytał czy podjęto działania ws. sieci 

Citaslow oraz Euroregionu Bałtyk. 

Burmistrz Miłakowa udzielił odpowiedzi. 
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Radna Marta Obiała zapytała czy zgłosił się ktoś chętny na dzierżawę półwyspu 

w Mysłakach, ponieważ sprawa dotyczy koszenia trawy oraz naprawy drogi. 

Burmistrz Miłakowa w ostatnich dniach zgłosiła się jedna osoba chętna na 

wydzierżawienie półwyspu w Mysłakach, której przedstawiono warunki 

poprzedniej dzierżawy i obecnie czekamy na odpowiedź.  

W sprawie drogi odpowiedział, że zdaje sobie sprawę w jakim jest ona stanie, ale 

na początek należy doprowadzić tam wodę i kanalizację, ponieważ obecny 

wodociąg niestety nie wytrzymuje działań geologicznych.  

Radny Zbigniew Atrachimowicz zapytał czy w gminie Miłakowo jest w obrocie 

prawnym uchwała ws. przeprowadzenia konsultacji społecznych. 

Mecenas – samorząd posiada taką uchwałę.  

Przewodniczący Rady nie udzielił głosu dla mieszkańca z Gminy Miłakowo. 

Radny Robert Udała zapytał z jakich materiałów będzie wykonywana droga do 

Nowych Mieczysław. 

Zastępca Burmistrza – droga gminna będzie zrobiona z masy bitumicznej tj. 4 

cm podbudowy + 4cm warstwy ścieralnej. Droga zostanie wykonana na odcinku 

około 950 metrów. Finansowana w systemie 50/50. 

Radny Robert Udała zapytał o powód przerwania prac remontowych na starym 

mieście w Miłakowie. 

Burmistrz Miłakowa poinformował, że wykonawca zabrał sprzęt do 

konserwacji.  

Ad. 9 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XVI sesji zwyczajnej Rady Miejskiej 

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

     Protokołowała:        Przewodniczył: 

Insp. ds. Obsługi Rady i Sołectw   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Andrzej Nagraba 


